
Motie (M 01) Van Vet naar FET
De raad van de Gemeente Groningen in vergadering bijeen op 5 april 2023 
ter bespreking van het raadsbesluit inzake Vaststelling MER 
Gebiedsontwikkeling Meerstad-Noord,

Constaterend:
• dat het raadsvoorstel o.a. beschrijft hoe de opbrengsten van het te 

realiseren zonnepark gebruikt kunnen worden voor de vulling van het 
Fonds EnergieTransitie (FET);

• dat daarover de volgende zinnen zijn te lezen: “In de businesscase 
worden alle kosten voor de ontwikkeling en exploitatie afgezet tegen de 
opbrengsten. Daarin zal altijd sprake zijn van voorinvesteringen en 
daardoor in de eerste jaren een negatieve kasstroom. Na verloop van tijd 
zal er sprake zijn dat dit omslaat in een positieve. Dan is er sprake van 
rendement dat toevalt aan het FET; Overwegend:

• dat het raadsvoorstel daarmee lijkt voor te sorteren op “eerst vet op de 
botten”;

• dat de te betalen pachtsom aan Meerstad BV daarop mede van invloed 
kan zijn;

• dat de noodzaak om snel meer werk te maken van de energietransitie 
groot is;

• dat het dus wenselijk is het FET snel te vullen zodat inwoners geholpen 
kunnen worden daarbij;

• dat wachten op een positieve kasstroom daarom onwenselijk is;
• dat daarvoor financieringsopties gevonden kunnen worden mede gezien 

de duurzame inkomstenstroom over de hele afschrijvingsperiode van 25 
jaar;

Verzoekt het college:

Bij het uitwerken van de businesscase de raad enkele scenario’s voor te 
leggen die gericht zijn op het zo snel mogelijk kunnen vullen van de FET, 
naast een scenario dat wacht op een positieve kasstroom, en in alle 
gevallen uit te gaan van een niet hoger dan marktconforme pachtsom,

en gaat over tot de orde van de dag.
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